
 

 
 
 
 
 
 
 
Onderwerp:  
Bestemming P8 
 
 
Inleiding:  
 
Op dit moment vormt P8 de tijdelijke locatie voor zowel scouting Polaris als de 
Handboogvereniging Heerenveen. Beide verenigingen zouden zich graag definitief op 
deze locatie willen vestigen en hebben hiervoor elk een eigen plan ontwikkeld. Over deze 
plannen is ook (verschillende malen) contact geweest met de gemeente, en wij hebben 
begrepen dat de gemeente in principe positief staat tegenover de plannen van beide 
verenigingen.  
We hebben daarnaast begrepen dat - om de locatie P8 definitief aan scouting Polaris 
en  hangboogvereniging Heerenveen toe te kunnen wijzen - er een aanvullend onderzoek 
nodig is naar de parkeerbehoefte en dat dit pas in 2026 uitgevoerd kan worden. Het 
genoemde onderzoek hangt samen met de A32-visie en de bouw van woningen die op de 
Noordplot is voorzien.  
 
Naar aanleiding van deze signalen willen we graag de volgende vragen stellen: 
 
 
 
Vragen:  
Herkent de wethouder/het college bovenstaand verhaal en wat is precies de situatie? 
 
 
Antwoord:  
In de gebiedsvisie A32 is de ontwikkeling van de Noordplot opgenomen. Door 
ontwikkeling van deze locatie vervalt de huidige parkeerlocatie P3 voor gebruik tijdens 
voetbalwedstrijden. Deze parkeercapaciteit moet dan op andere plekken worden 
gevonden. In de gebiedsvisie wordt een oplossingsrichting geschetst. Daarin is de 
opwaardering van P6 een van de belangrijkste oplossingen. Dat terrein zou verbeterd 
moeten worden en is daarmee voor veel meer auto’s inzetbaar. In de gebiedsvisie wordt 
ook P8 als mogelijke parkeerlocatie aangegeven tijdens wedstrijden met een nieuwe 
looproute.  
 
 
Vragen: 
Om wat voor soort onderzoek gaat het precies? 
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Antwoord:  
Nader onderzoek moet kort gezegd uitwijzen of het opwaarderen van P6 voldoende is om 
de parkeerdruk tijdens de wedstrijden op te vangen, of dat er in pieken toch het gebruik 
van P8 weer noodzakelijk zal zijn. In dat geval heeft dat gevolgen voor het gebruik van 
Polaris en de Handboogvereniging. Naast onderzoek is er ook afstemming met sc 
Heerenveen noodzakelijk en moeten er nieuwe afspraken over parkeren worden 
gemaakt.  
 
 
Vragen: 
Wat is de reden dat dit onderzoek niet uitgevoerd kan worden? 
 
 
Antwoord:  
In de gebiedsvisie A32, die in juni aan de raad zal worden voorgelegd, is een 
uitvoeringsprogramma opgenomen. Alle projectonderdelen zijn daarin geprioriteerd, 
omdat niet alles tegelijkertijd kan worden uitgevoerd. De woningbouwprojecten als 
onderdeel van de gebiedsvisie, krijgen nu eerst de hoogste prioriteit. Dat betekent dat 
parkeeronderzoek naar verwachting in 2026 kan worden uitgevoerd.  
 
 
Vragen: 
Op welke manier(en) kunnen beide organisaties sneller duidelijkheid krijgen over P8 als 
vaste (definitieve) locatie? 
 
 
Antwoord:  
Er zijn op dit moment nog geen middelen voor onderzoek en capaciteit beschikbaar om 
het onderzoek uit te voeren.  
 
 


